

Date: 9 May 2018
Ref.: TB/LD/HJ/782-05-18/LB

التاريخ: 9 مايو 2018
رقم الإشارة: TB/LD/HJ/782-05-18/LB

Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operations Officer (COO)
Head of Operation Division -Dubai Financial Market
Dubai – UAE

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي – رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات – سوق دبي المالي
دبي – دولة الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Clarification on the interview with “El Etihad”
newspaper**

الموضوع: توضيح حول المحادثة مع جريدة "الاتحاد"

Dear Ms Al Shamsi,

تحية طيبة وبعد،

Thank you sincerely for your email. Firstly, we would like to express our continuous commitment to SCA's and the DFM's Disclosure and Transparency Rules and we refer to our ongoing disclosures and press releases made to the market in line with the rules.

أولا نشكركم على بريدكم الإلكتروني، كما نود أن نعبر عن التزامنا المستمر بقواعد الإفصاح والشفافية الصادرة عن هيئة الأوراق المالية والسلع، وبهذا نشير إلى إفصاحاتنا المستمرة والبيانات الصحفية المقدمة للسوق بما يتماشى مع القواعد.

The article published in the Etihad newspaper that you refer to in your email contains information which has already been made publicly available to the market through various disclosures and press releases published on the DFM itself through the course of 2018. In relation to the CEO of Tabreed's comments in the article on expansion into new markets, this comment is very much in line with the statements made by Tabreed's Chairman in the press releases published on the DFM on 31 January 2018 and on 26 April 2018 in relation to Tabreed's expansion strategy and the extension of its market footprint, especially following the entry into the company of a new major international shareholder. Tabreed is continuously considering new markets and countries in which to expand our operations and once opportunities develop into firm and committed projects, Tabreed will announce them without delay in accordance with our ongoing commitment to uphold the Disclosure and Transparency Rules.

بالرجوع إلى المقالة المنشورة في جريدة الاتحاد المنوه عنها في بريدكم، نود أن نؤكد لكم أنها تحتوي على العديد من الإفصاحات والبيانات الصحفية التي تم نشرها سابقا في سوق دبي المالي نفسه خلال عام 2018. وفي ما يخص تعليقات الرئيس التنفيذي لشركة تبريد في المقالة حول التوسع في أسواق جديدة، هي عبارة عن تعليقات تتماشى وتصريحات رئيس مجلس الإدارة الصادرة في البيانات الصحفية المنشورة في سوق دبي المالي في 31 يناير 2018 وفي 26 أبريل 2018 المتعلقة باستراتيجية التوسع لشركة تبريد وتوسع بصمتها في السوق، خاصة بعد دخول مساهم دولي جديد في الشركة. كما تظل شركة تبريد مفتوحة للنظر إلى أسواق جديدة في بلدان أخرى من أجل توسعة عملياتها، وعندما تتاح الفرص وتتحول إلى مشاريع حازمة وملزمة، سوف تقوم تبريد بالإفصاح عنها فوراً بدون أي تأخير التزاما بقواعد الإفصاح والشفافية.

Yours sincerely

تفضلوا بقبول فائق الاحترام

Hamish Jooste
Chief Legal Counsel and Company Secretary
National Central Cooling Company PJSC (Tabreed)



هاميش جووست
المستشار القانوني عام وأمين سر الشركة
الشركة الوطنية للتبريد المركزي (ش.م.ع) (تبريد)